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Rekordstor satsning på skolan är i praktiken en 
nedskärning 

Interpellation från Socialdemokraterna till Mats Gerdau (M) kommunstyrelsens ordförande 

 
När budgeten för Nacka kommun 2024 presenterades deklarerade det moderatledda 
minoritetsstyret att de gör en rekordstor satsning på Nackas skolor. Men det de inte sa någonting 
om då var att denna rekordstora satsning var lägre än inflationen. 

Den moderatstyrda minoriteten höjde 2024 skolpengen med 5,5 procent jämfört med ett år tidigare. 
Detta samtidigt som KPI i oktober 2022 och 2023, som många hyresavtal baseras på, landade på 6,52 
procent. Till detta ska tilläggas att 2 procentenheter av detta tillfördes vid halvårsskiftet 2023 för att 
undvika akuta nedskärningar. Idag är skolpengen alltså 3,65 procent högre än vad den var när vi stod 
på randen inför akuta nedskärningar i skolan juni 2023. 

Nu har vi nåtts av informationen att det finns skolor i Nacka som tvingas slå ihop klasser och att 
elevassistenter kanske kommer att sägas upp under våren.  

Mot denna bakgrund önskar jag att följande frågor besvaras: 

Anser du fortfarande att er satsning på skolan är rekordstor när den nu i praktiken visar sig leda till 
nedskärningar? 

Tänker du vidta några åtgärder för att undvika nedskärningar i skolan? 
 

Johanna Kvist (S) 

 

 

 

 


